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PDF-XChange Viewer Pro 2.051 ML/Rus

	


PDF-XChange Viewer
- исключительно удобная, красивая, быстрая и имеющая больше функций
замена неповоротливому Adobe Acrobat Reader, даже тот же Foxit "курит в
сторонке". При помощи PDF-XChange Viewer можно просматривать и печатать
PDF документы, экспортировать из них текст и графику, создавать
всплывающие подсказки, добавлять комментарии, делать пометки и многое
другое. Из интересных особенностей можно назвать возможность заполнения
форм без необходимости перехода в режим набора текста и функцию
экспорта страниц или всего документа в графические файлы BMP, JPEG,
TIFF, PNG и др.

Особенности PDF-XChange Viewer: 
-добавление комментариев и аннотаций (стикеров) для любого PDF-файла
-добавление и поддержка пользовательских штампов (Custom Stamps) из любого файла рисунка или PDF--файла и буфера обмена системы
-позволяет делать отметки (заметки) добавляя текст или объекты
-печать непосредственно на любой PDF странице
-экспорт PDF-страниц или целого файла в любое изображение формата BMP, JPEG, TIFF, PNG
-копирование текста в буфер обмена со страницы или файла
-поддерживает работу с вкладками
-имеет дополнения для браузеров MS IE и Firefox
-возможность загрузки портативной версии
-многоязычный интерфейс (включая русский и украинский)

Changelog:
- Resolved possible crash with some files when /DeviceN colorspace is used.
- Resolved issue with Windows Explorer stalling (Shell Extensions). (8158)
- Fixed possible issue when saving 'hybrid' files and incremental updates (8127)
- Added work around for fonts with invalid values for the Subtype property.
- Resolved issue with wrong time zone information being stored in XMP Metadata. (8041)
- Fixed issue with printing permission detection if 40-bit security is used. (8156)
- Resolved some issues with show/hide toolbar(s) operations. (8036)
- Fixed issue with font size in the text form-field.. (8104)
- Fixed issue when resetting document toolbars. (8096)
- Fixed issue with child MDI window status. (8149)
- Added new option to skip 'IP' only URL links (e.g. no HTTP:// prefix) when auto-detecting URL(s).
- Fixed issue with UI-fonts. (8092)
- Fixed issue with context menus: wrong position or size in some cases.
- Fixed issue with the position of floating toolbars when muti/single monitor configuration is changed. (8132)
- Fixed state of frame-window when sending e-mail. (8148)
- Fixed behavior for the 'ExtractDocumentPages' operation, now returns the new document ID when successful.
- Fixed issue with importing of commens for fdf/xfdf files. (8062)
- Fixed issue with the positioning of an annotation if clicked by the mouse - when toolbars wrap.
- Added new feature: Attach & Send by email - as a ZIP file. (8158)
- Added 'Cut/Copy/Paste' commands in the context menu for the 'Select Tool'. (8140)
- Added new feature 'clone drag': clone a moved object(annotation) when 'Ctrl' is pressed. (8132)
- Added new features: create pdf from images/text files. (8003)
- Added new option to extract pages into one external file (see 'Operations.ExtractPages.ToOneFile').
- Added ability to sending source-file as a bug-report when any open-file error occurs.
- Added ability: auto-copy text from the find-box on the toolbar - to search pane when this pane is activated.
- Added feature to filter annotations by Author. (8212)
- Restored ability to save a document while editing text within 'Comments'. (8093)

О файле: 
Активация|рег код: Присутствует
Язык Интерфейса: ML/Русский
Разработчик: Tracker Software
Формат файла: zip
Платформа/ОС: Windows XP/Vista/7
Размер файла: 12.8 Mb
md5: 2AAE7661A21824D5947D26D79C64B213
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